

Bagaimana buat duit sebagai Affiliate menjual perkhidmatan laman web GVO

Salam semua ... Hari ini saya nak menulis tentang kaedah menjana pendapatan dan buat duit sebagai seorang affiliate menjual perkhidmatan laman web bersama GVO.

GVO adalah salah sebuah syarikat yang menyediakan tapak laman web (web hosting) yang popular di dunia ini, 12 tahun yang lalu ianya di kenali sebagai wwkiosk sebelum mereka berpindah ke Texas daripada Canada untuk menyediakan perkhidmatan tapak laman web yang lebih efektif. Maka lahirlah GVO iaitu **Global Virtual Opportunity**.

Sejak ianya bernama kiosk saya sudah mendapatkan perkhidmatan laman web sejak 2006. Kini GVO melangkah ke hadapan dengan menawarkan perkhidmatan laman web yang mampu di miliki oleh semua dengan hanya USD9.97 sebulan.

Selain daripada perkhidmatan tapak laman web **GVO Host Then Profit** turut menyediakan tool pemasaran seperti Autoresponder, blogger builder, Web Conference dan Esay Video Producer dengan hanya USD9.97 sebulan.

Apa yang menariknya ialah boleh di perolehi dengan percuma sebab sebagai **affiliate GVO Host Then Profit** anda layak mendapat komisen dengan mempekenalkan GVO Host Then Profit kepada pengguna internet dan sesiapa yang ingin menjana pendapatan sampingan dan buat duit dengan affiliate program.

Apa yang anda perolehi sebagai ahli GVO Host Then Profit ?

– 4 domain hosting which includes one C-panel –
Autoresponder system which includes 5 campaigns
(up to 500 subscribers)

- Blogger Builder. Create upto 4 blogs using our turnkey site builder.
- Video producing system. Create upto 5 killer videos with just a couple of simple clicks.
- Hundreds of templates for video capture pages to build your list of prospects and leads.
- Live Conference Room for upto 5 attendees.
- Full access to the Best Live Training with the best coaches in the industry. All under one very powerful package!

Anda hanya perlu menggunakan sistem yang di berikan dan memperkenalkan web anda kepada rakan-rakan yang lain. Saya melalui Smart Success Team akan membimbing anda bagaimana menjalankan perniagaan affiliate bersama GVO Host Then Profit. Modal yang cukup rendah dan mendapat perkhidmatan yang cukup hebat dan berbaloi.

Anda boleh gunakan iklan percuma, FB fan page, FB, social bookmarking, emel , chatting dan sebagainya di dalam mempromosikan program Affiliate GVO Host Then Profit.

Berminat untuk memulakan satu perniagaan di internet sebagai seorang **Affiliate GVO Host Then Profit** sila klik di **sini** atau hubungi Khairul di +6 012-539